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此证书的有效性和证书涵盖的产品组列表应在 info.fsc.org 查询。本证书本身并不构成由其持有人提供的特定产品获得 FSC(或 FSC 受控木材)认
证的证据。只有在发票和销售文件上明确标明相应的 FSC 索赔时 ，证书持有人所提供、运输或销售的产品才被认为属于本证书的范围。此证书为

AENOR 的财产。若 AENOR提出要求 ，或被随后的证书取代 ，则本证书及其所有副本必须归还 AENOR 或销毁。

AEN-COC-XXXXXX
兹证明

公司名称
已根据 FSC-STD-XX-XXXVX.X 标准建立并实施单一/多场所产销监管链管理体系

此中文认证证书系认证号 AEN-COC-XXXXXX 翻译件。

注册地址：

认证范围：

经营地址：

首次签发日期：

证书有效日期：



FSC® Chain of Custody Certificate

AENORCONFIA, S.A.U.
Génova, 6. 28004Madrid. España
Tel.91 432 60 00.-www.aenor.com Rafael GARCÍAMEIRO

CEO

The validity of this certificate and the list of product groups covered by the certificate shall be verified on(info.fsc.org). This certificate itself does not constitute evidence that a particular product

supplied by the certificate holder is FSC certified [or FSC ControlledWood]. Products offered, shipped or sold by the certificate holder can only be considered covered by the scope of this certificate

when the required FSC claim is clearly stated on sales and delivery documents. This certificate is the property of AENOR, and therefore the certificate and all copies or reproductions of it must be

returned or destroyed on request.

AEN-COC-XXXXXX
AENORcertifies that the client organization

COMPANYNAME
Has implemented andmaintains a Chain of Custodymanagement systemof the INDIVIDUAL type,

According towhat it is established in standard FSC-STD-XX-XXXVX.X

with registered office:

for the activities:

carried out at:

First issued on:

Validity date:


